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Styrelsemöte 2021-03-18
Närvarande

Ordförande David Mellqvist Ja Reklamchef Kalle Krusell Ja,
17:
35

Stationschef Sanna Larsson Ja Marknadschef Agnes Rocksén Ja

Programchef Clara Dahlgren Ja Musikchef Oliver Tommos
Jernberg

Ja

Ekonomichef Nora Bohlin Ja Teknikchef Mårten
Andersson

Ja

Sekreterare Caj Loqvist Ja Rekryteringschef Erik Lillrank Ja

Närvarande av ledningsgrupp

Elvira Oberger Nyhetsansvarig

§1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl 17.21.

§2 Val av
a) Ordförande

Mötet väljer David Mellqvist som mötesordförande.

b) Sekreterare
Mötet väljer Sanna Larsson som mötessekreterare.
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c) Justerare tillika tidshållare
Mötet väljer Clara Dahlgren som mötets justerare tillika tidshållare.

§3 Adjungeringar
Inga adjungeras till mötet.

§4 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs med tillägg av §9 Ergo

§5 Tidigare protokoll
Föregående mötesprotokoll har justerats, skrivits under och arkiverats.

§6 Uppföljning av förra styrelsemötet
Styrelsen valde in Ellinore Levinsson som redaktör och röstade återigen om
vilka som ska vara firmatecknare för föreningen gentemot Swedbank. Sist
diskuterades ändring av arbetsbeskrivningen för ekonomichef.

§7 Meddelanden
För fullständiga meddelanden, se Bilaga 1.

§8 Förslag till ändring av Ekonomichefens arbetsbeskrivning
Stationschef och ekonomichef har tagit fram ett förslag på ändring i
arbetsbeskrivningen för ekonomichef, då det uppkommit ett behov att förtydliga
avgående ekonomichefs ansvar vid årsbokslutet för sitt verksamhetsår.

Kan mötet besluta att ändra arbetsbeskrivningen för ekonomichef från “Ansvarar
tillsammans med efterföljande ekonomichef att upprätta årsbokslut.” Till “Är
tillsammans med efterföljande ekonomichef ansvarig, delaktig, och
behjälplig med att upprätta och avsluta årsbokslutet för sitt verksamhetsår”.

Mötet beslutar att ändra arbetsbeskrivningen för ekonomichef från “Ansvarar
tillsammans med efterföljande ekonomichef att upprätta årsbokslut.” Till “Är
tillsammans med efterföljande ekonomichef ansvarig, delaktig, och
behjälplig med att upprätta och avsluta årsbokslutet för sitt verksamhetsår”.

§9 Ergo
Studentkårens tidning Ergo kommer antagligen bli nedlagd. Mötet diskuterar
vad detta kan innebära för Studentradion 98,9 och vår nyhetsredaktion. Då
Ergo spelat en viktig roll i rapporteringen av Uppsala- och studentrelaterade
nyheter, och dessutom fungerat som en källa och inspiration till inslagen i
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Studentradions nyheter, är detta både en utmaning och stor möjlighet för oss
att ta den platsen.

Teknikchef föreslår att dels fundera över möjligheten att lägga resurser på
nyhetsredaktionen och söka projektbidrag eller bidrag från universitetet för
det. Programchef föreslår att vi bör höra av oss till Ergos redaktion för vidare
kontakt.

Nyhetsansvarig kontaktar Ergo. VOS ansvarar för att kontakta Uppsala
universitet för att se över möjligheten att få pengar som oberoende
studentmedium.

§10 Corona
Nya orosmoment för Uppsala universitetet och Uppsala med bland annat nya
mutationer. Hur ser styrelsen på detta? Bör vi ta till ytterligare åtgärder för att
säkerställa medlemmarnas säkerhet?

Teknikchef väcker idén att sätta en gräns på max två personer i studio 1, på
grund av studions storlek. Detta kan bli problematiskt då det kan minska
Studentradions intäkter via uthyrningar, och att de flesta som går grundkursen
i radio bara har möjlighet att göra sina examinationsprogram under
eftermiddag eller kvällstid. Stationschef påpekar också att det i praktiken
skulle innebära att bara en extern person kan hyra eller boka studion, då
stationschefen i de allra flesta fall också måste vara där för att hjälpa till.

Ordförande lyfter frågan huruvida de som hyr studio 1 inte kan tänkas hyra
studio 3 under förmiddagen. Stationschef nämner att detta troligtvis inte
fungerar för flera av de personer som återkommande hyr studion, då de inte
hade möjlighet att hyra under förmiddagar under den period studio 1 saknade
mixerbord.

Marknadschef har märkt att det lätt blivit för många vid datorerna i
redaktionsrummet vid klippning, speciellt när många nya klipper sina
examinationsprogram. Stationschef ska se över möjligheten att flytta datorer
till konferensrummet och om det åter blivit möjligt att klippa i Adobe Audition
på datorerna utanför studio 3. Stationschef ansvarar också för att skriva en
uppdaterad och tydligare påminnelse till medlemmarna om vad styrelsen har
beslutat för att undvika smittspridning i Studentradions lokaler.
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§11  Finansiering av enskilda program
Teknikchef väcker frågan om att program i dagsläget kan använda sig av
studentradions kanaler och utrustning för egen vinning, vilket väcker frågor
kring huruvida vi som styrelse anser att detta är okej. Styrelsen diskuterar
även frågan kring hur vi i framtiden skulle kunna tänkas bli hjälpta av nya,
tydligare riktlinjer för att undvika problem med detta samt för att ge
medlemmarna en tydligare uppfattning om vilka regler som gäller.

Styrelsen är enig om att tjäna pengar inte ska vara målet med att sända ett
program på Studentradion, och att det inte är i linje med Studentradion som
ideell förening. Stationschef väcker även frågan om ifall detta kan strida mot
juridiska regler i bland annat Studentradions egen bidragsansökan, då det är
Studentradion 98,9 som äger och ansvarar över programmen och inte
sändarna själva.

Betalande föreningsprogram tillåts dock göra reklam för den egna föreningen.
Styrelsen diskuterar om det i vissa fall också kan vara okej om programmet
har koppling till ett större projekt.

Flera styrelsemedlemmar har märkt ett behov av en tydligare struktur och
uppdatering av föreningens styrdokument. Ordförande, programchef och
teknikchef tar på sig att se över detta. Stationschef ska se över det aktuella
fall som väckte frågan vid denna tidpunkt.

§12 Övriga frågor
Stationschef informerar om två aktuella arrangemang som SRS anordnar. Det
första är att SRS vill hålla en marathonsändning där medlemsstationerna
deltar en timme var. Sändningen skulle troligtvis hållas någon gång under
hösten 2021. Styrelsen ser positivt på att delta under denna sändning. Det
andra är att SRS återigen har ett samarbete med P3 Dokumentär. Det första
steget i samarbetet är att SRS anordnar en digital master class med P3
Dokumentär den 29 mars. Alla betalande medlemmar i medlemsstationerna
är välkomna att delta. Stationschef kommer ge mer information till
medlemmarna om detta.

Musikchef tar upp att han har planer på att utveckla musikväljargruppen och
vill rekrytera fler medlemmar till att vara med. Han och före detta musikchefen
har haft möte för att diskutera vidare att musikväljargruppen ska starta ett
eget musikprogram där de pratar om veckans rotation. Musikchef ber om
hjälp att sprida detta och en intresseanmälan i Studentradions sociala
kanaler. Marknadschef och reklamchef erbjuder sig att hjälpa till.

§13 Nästa möte
Nästa möte är 31 mars klockan 17:15.

§14 Mötets avslutande
Mötet avslutas 18.35.
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_______________________ _______________________ ______________________
Mötesordförande Mötessekreterare Protokolljusterare
David Mellqvist Sanna Larsson Clara Dahlgren
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